



Chief Principal  
**Dr. Benjamin Chan Wai Kai**

Deputy Principal  
**Mr. Eric Lo Chi Chung**  
 Assistant Principal (Primary Division)  
**Ms. Jackie Chong Hiu Li**






11 July 2018

**Purchase of Primary School House Tee**  
**(only for 2018-19 New students)**

In order to build team spirit and unity among each House, House tees with the House logos in the respective House colours are designed for their members. All students who have registered for our 2018-19 Grade One to Six are required to order the House tees, which can be worn during events such as Athletic Meet, Aquatic Meet and some other school functions.

Style	Short-sleeve T-shirt
Fabric	Dry-fit
Price	\$89 each (Size 6/8/10) or \$99 each (Size 12) Students can purchase a maximum of two House tees, but only of their own Houses.
Payment Arrangement	The total amount will be deducted from student's ePayment account on <b>Monday, 3 September, 2018</b> . Parents please check if there is sufficient money in the account. For details of the PPS system, please refer to the circular of Electronic Payment Issue (ePayment) (A-School PPS Merchant Code is 9779). <b>All payment is non-refundable.</b>
Remark	1. All students are going to be assigned to a House by 8 August, 2018. Siblings of the student will be assigned to the same House. 2. Once the order is confirmed, no refunds will be made or size/quantity cannot be changed.

**Designs**

Justice		Wisdom	
Kindness		Courtesy	
Faith			

**Our Mission**

*"Mentoring our students, fostering their personal growth to encourage initiative, positive attitudes, individuality and creativity, providing a basis for lifelong learning."*

Size	Chest Width (inch)	Length (inch)	Price (\$)
6	28	18	89
8	30	20	
10	32	22	
12	35	24	99

Parents can place the order **via online order form on or before Monday, 16 July, 2018. Due to the ordering quantity, mid-term order will not be proceeded.**



<https://goo.gl/forms/Ax0oTFBcxx1yczfI3>

For any enquiries, please contact Ms. Chan, Office Administrator, at 2636 7303.

Cho Siu Yee  
Head of Student Development

Jackie Chong  
Assistant Principal (Primary Division)

Dr. Benjamin Chan  
Chief Principal

**訂購小學部社堂服**  
**(只適用於 2018-19 新生)**

為培養學生對社堂的歸屬感及提高各社堂之團結和一致性，各社堂特別設計了一款有各社堂徽章及代表顏色的社堂服。建議所有已註冊 2018-19 年度 1 至 6 年級學生訂購社堂服，學生可於陸運會、水運會等活動時穿著。有關資料如下：

款式	短袖 T 恤
物料	快乾物料
售價	每件\$89(6/8/10 碼)或\$99(12 碼) 學生可購買不多於兩件所屬社堂的社堂服
繳費安排	將於 <b>2018 年 9 月 3 日(星期一)</b> 在學生的電子帳戶中扣除總費用，請家長確定帳戶內有足夠的款項。繳費靈(PPS)系統繳費詳情，請參閱電子付款通告(本校商戶編號：9779)。 <b>所有繳交的款項，供應商恕不退還</b>
備註	1. 學校將為學生編訂所屬社堂並於 8 月 8 日公布，而學生的兄弟姊妹會訂編相同的社堂 2. 訂購一經確認，恕不接受退款或更改尺碼、數量

設計圖樣	
公義 	智慧 
仁愛 	禮貌 
信心 	

尺碼	胸寬(英吋)	衣長(英吋)	售價(\$)
6	28	18	89
8	30	20	
10	32	22	
12	35	24	99

如家長欲訂購，請於 2018年7月16日(星期一)或之前以網上訂購表格回覆，由於供應商訂購數量的限制，恕不設中途訂購服務。



<https://goo.gl/forms/Ax0oTFBcxx1yczfI3>

如對以上安排有任何查詢，請致電 2636 7303 與校務處陳小姐聯絡。

曹小怡  
學生發展主任

莊曉莉  
小學部助理校長



陳偉佳博士  
總校長

2018年7月11日